
 
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 05. 02. 2009 
 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško  
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan 
  Mgr. Michal Lukša 
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka  
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  
  Anton Vass  
 
 
    
Prizvaní:  Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
    
Program:  

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 05. 02. 2009  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 05. 02. 2009 
5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2008 a plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2009 
6. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 90/2008 o určení výšky mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina  

7. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  
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8. Návrh na poskytnutie  dotácií na rok 2009 
9. Voľba člena komisie regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce s podnikateľmi  
10 a) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR 
10 b) Zabezpečenie realizácie projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie verejného osvetlenia    
         hlavného dopravného ťahu mesta Snina“  
10 c) Financovanie projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie verejného osvetlenia hlavného  
         dopravného ťahu mesta Snina“  
11. Bytový dom 2x12 b. j., blok A, blok B na Ul. 1. mája v Snine  
12. Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie Revitalizácia areálu kúpalísk 

v RO Rybníky Snina od zastupiteľstva konaného dňa 04. 12. 2008  
13. Investičná akcia Prípojka tepla pre objekt Nemocnice Snina, s. r. o.  
14. Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme č. 1/VPS/2008 na nehnuteľný majetok  
15. Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme hnuteľných vecí  
16. Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredaný pozemok KNC 37/215 
17. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 2554/13 
18. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 37/238  
19. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1476/11 
20. Voľba hlavného kontrolóra  
21. Rôzne 
22. Interpelácia poslancov 
23. Záver 

 
 
K bodu 1) Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík - otvoril dvadsiate tretie riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
v Snine, na  ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ 
spoločnosti Nemocnica Snina,   s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – 
Ing. Ján Alušík,  riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník MsP a vedúci 
oddelení MsÚ; 
                                          - 06. 01. 2009 prišla správa z Moskvy, že nejde plyn. Bolo to veľmi 
vážne. Obyvateľstvo v Snine má byty zabezpečené na 98 % vykurovaním z centrálneho zdroja. 
Takže úsilie o zachovanie centrálneho vykurovania malo v tomto období veľký zmysel.  Znižuje sa 
nad nami aj mrak finančnej krízy. Je to zlé, dotklo sa to aj sninských firiem a dotkne sa to aj nás. 
Veľmi pozorne sledujeme všetky oficiálne aj neoficiálne správy. Rozpočet štátu sa dotkne aj nášho 
rozpočtu. Preto máme rozpracovaný krízový rozpočet a intenzívne pracujeme na obmedzení 
výdavkov. Nemalo by sa to dotknúť eurofondov a verejných investícií. Takže intenzívne pracujeme 
na tom, aby sme získali peniaze na námestie, kaštieľ, Družbu a pod. Na všetkých ostatných 
výdavkoch je moratórium. Návrh krízového rozpočtu bude predložený na prerokovanie finančnej 
komisii, ale aj poslancom MsZ.   
 
     JUDr. Iveta Bžánová – chce podporiť to, čo pán primátor povedal a víta iniciatívu úradu, že 
začal na tom pracovať. Ide o výnimočnú situáciu a po 15. 02. budeme vedieť, koľko dostaneme 
z podielových daní, ale navrhuje zvolať mimoriadne zasadnutie mestského zastupiteľstva za účasti 
odborných členov komisie finančnej a komisie výstavby, aby sme pripravili krízový rozpočet na rok 
2009 a to do dvoch týždňov – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – chce požiadať o to, aby bola vyhodnotená situácia a dopad na zárobkovo 
menej činné obyvateľstvo, ktoré tu je a zvlášť na dopady po prepustení z firiem a nárast 
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nezamestnanosti v meste Snina. Na tieto dopady by sme mali hľadať východiská aj v našom 
rozpočte. Chce upriamiť pozornosť aj na sociálnu oblasť – úloha.  
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania poslanci obdržali v pozvánke spolu s materiálmi.  Navrhujem z 
programu vypustiť tieto materiály:  
6. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 90/2008 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina  - a to z dôvodu, že školským jedálňam klesne 
finančný limit na nákup potravín, s čím nesúhlasia vedúce školských jedální na ZŠ a v školských 
zariadeniach.  
15. Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme hnuteľných vecí – a to z dôvodu, že je potrebné prejednať 
s VPS Snina, s. r. o., nákup softvéru a jeho užívanie 
18. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 37/238 – nakoľko je 
tento materiál v rozpore s VZN mesta Snina č 98/2008  
19. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1476/11 - nakoľko je 
tento materiál v rozpore s VZN mesta Snina č 98/2008 
 
     Ing. Miroslav Balog – z dnešného rokovania navrhuje vypustiť aj body 10, 11, 13, pretože sa to 
týka financií. Tieto materiály môžeme prejednať na mimoriadnom zasadnutí MsZ.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – aby sme mohli podať žiadosť o poskytnutie dotácie, musíme materiál č. 11 
schváliť, pretože je súčasťou žiadosti. Inak nám bude žiadosť vrátená.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – odporúča, aby sme materiál č. 11 dnes prejednali a schválili.  
 
(na zasadnutie prišiel MVDr. Vladislav Juško – 13.30 hod. – spolu 18 poslancov) 
 
     Ing. Ján Čop – materiál č. 10 sa týka verejného osvetlenia. Do 15. 02. 2009 je posledná 
možnosť na podanie žiadosti o dotáciu z fondov. Každý deň sa presviedčame, že naše verejné 
osvetlenie je v havarijnom stave. Beží verejné obstarávanie na rekonštrukciu verejného osvetlenia 
cez dodávateľský úver, takže mesto by nemalo platiť viac, ako platí doteraz. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – má pocit, že si neuvedomujeme, že denne stovky ľudí prichádza 
o prácu. To čo hrozí je horšie, ako bola hospodárska kríza v 30-tych rokoch. Musíme sa veľmi 
dobre pripraviť na túto situáciu. Môže sa stať, že v meste bude 80 % nezamestnanosť. Musíme sa 
pripraviť nato, že budeme musieť prijať neštandardné postupy, aby sme pomohli ľuďom v meste.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – situáciu si uvedomujeme, ale život pôjde ďalej.  
 
     Ing. Ján Čop – bytový dom – ide o verejnú investíciu a myslí si, že nebolo by dobré, keby sme 
si zabuchli dvere.  
 
     Ing. Miroslav Balog – poslanci nie sú proti výstavbe, sú iba opatrní. Treba urobiť strategický 
plán, podľa ktorého potom budeme postupovať.  
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     Ing. Jana Rosičová – mesto má rezervu vo výške 1 282 845,38 € (38 647 000,- Sk). 
V rezervnom fonde by malo ostať 663 878,38 € (20 mil. Sk) na spolufinancovanie a vo fonde 
rozvoja a bývania ešte 116 178,72 € (3,5 mil. Sk(.   
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje teda vypustiť iba materiál č. 13.  
 
Hlasovanie o vypustení bodov č. 6, 13, 15, 18, 19 z programu:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Pavol Diňa – spolu 1 poslanec  
 
     Ďalej navrhujem, aby materiál č. 20) Voľba hlavného kontrolóra bol presunutý až za bod č. 
22) Interpelácia poslancov.  
 
Hlasovanie o programe so zmenami:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem:  Ing. Jána Harmaňoša    

Mgr. Juraja Skripa             
Mgr. Ľubov Rehákovú   

 
Návrhová komisia bude zároveň plniť aj úlohu volebnej komisie.  
 
Hlasovanie za zloženie návrhovej a volebnej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Ján Harmaňoš, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určujem:      MUDr. Miroslava Suchého   
                Pavla Diňu     
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
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2. Správa o činnosti MsR od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 (pri hlasovaní nebol Mgr. Skrip) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 502/2009  
 
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 05. 02. 2009  
  
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 05. 02. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Mgr. Ľubov Reháková – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 503/2009  
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4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 05. 02. 2009 
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Pavol Marinič – podal bližšie informácie k predloženému materiálu.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti 
k 05. 02. 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 504/2009  
 
 
 

5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2008 a plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2009 
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Pavol Marinič – podal bližšie informácie k predloženému materiálu. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o kontrolnej činnosti za 
rok 2008,    s c h v a ľ u j e   plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý, Anton 
Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 4 
poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 505/2009  
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6. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 90/2008 o určení výšky mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
oddelenie kultúry a školstva.   
 
Materiál stiahnutý z rokovania MsZ.  
 
 
 

7. Doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Eva Mihaliková, 
oddelenie kultúry a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – tento materiál bol prerokovaný vo finančnej komisii. Mesto nemôže 
dávať úľavu podnikateľovi, ktorý robí komerčnú kultúru. Treba oddeliť komerčné aktivity od 
spoločensko-prospešných.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – v minulých obdobiach poslanci dostávali zoznam akcií, ktoré by sa mali 
v meste konať. Mesto tiež robí komerčnú kultúru a znáša prevádzkové náklady. Nemali by sme od 
mimovládnych organizácií vyberať prevádzkové náklady.  
 
     Ing. Ján Čop – súhlasí s tým, že komerčné aktivity by mali znášať všetky náklady – nájom aj 
prevádzkové náklady. Ak sa robia akcie v iných priestoroch, organizátori musia znášať všetky 
náklady, no a mesto poskytuje úľavy.  
 
     Ing. Štefan Milovčík - na budúce MsZ predložiť plán činnosti v oblasti kultúry a v oblasti 
športu – úloha.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   doplnok č. 1 k VZN mesta Snina č. 93/2008 
o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina a o určení 
sadzieb za tento prenájom.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 506/2009  
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8. Návrh na poskytnutie  dotácií na rok 2009 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Anna Brečková, garant 
komisie, na základe návrhu Komisie mládeže, kultúry a športu pri MsZ Snina.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – poplatky za psov – navštívila ju pani s ťažkým zdravotným postihnutím 
a sťažovala, že ťažko zdravotne postihnutí občania nie sú oslobodení od platenia poplatkov za psa. 
Preto navrhuje, či by nebolo možné dať takýmto občanom sociálnu výpomoc, aby mohli tento 
poplatok uhradiť, keďže toto už teraz meniť nemôžeme.  
 
     Ing. Pavol Marinič – takýto príspevok nie je možné poskytnúť z dôvodu, že je to v rozpore 
s uznesením.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – treba urobiť zmenu vo VZN ohľadom príspevku pre ZŤP, aby mohli 
uhradiť poplatok za psa – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – do uznesenia je potrebné prepočítať sumy aj na slovenské koruny 
v zmysle duálneho zobrazovania – úloha.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje, aby sa o každom bode hlasovalo osobitne. Čo sa týka poplatkov za 
psov – práve včera so mu boli sťažovať občania, ktorí majú práve opačný problém. Občania 
vlastniaci psov neberú ohľad hlavne na deti, ktoré majú alergiu na psov.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Čopa o osobitnom hlasovaní:  
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – 2 poslanci  
zdržal sa:  Ing. Miroslav Balog,  Ing. Ján Harmaňoš, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 4 
poslanci  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e    

1. prerozdelenie zálohových dotácií určených pre športové kluby vo výške 18 600,- € tak, ako 
je uvedené v prílohe uznesenia,  

2. výšku dotácií určených na prerozdelenie primátorom mesta tak, ako je uvedené v prílohe 
uznesenia,  

3. dotáciu pre Zápasnícky klub Vihorlat Snina tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia,  
u k l a d á    Mestskému úradu v Snine v najbližšej zmene rozpočtu navýšiť sumu finančných 
dotácií určených pre športové kluby o sumu 7 233 €. 
 
Hlasovanie o bode 1.  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
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zdržal sa:  –- 
 
Hlasovanie o bode 2:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. 
Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci  
 
Hlasovanie o bode 3 a ukladacej časti:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 poslancov   
proti: MVDr. Vladislav Juško – 1 poslanec  
zdržal sa:  Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník – 
4 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 507/2009  
 
 
 

9. Voľba člena komisie regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce 
s podnikateľmi  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    o d v o l á v a    Ing. Ondreja Savku, bytom Snina, Študentská 
2046/39 z  funkcie člena komisie regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce 
s podnikateľmi, ktorý bol za člena tejto komisie zvolený uznesením MsZ č. 12/2007 zo dňa 01. 02. 
2007,  v o l í   za člena komisie regionálneho rozvoja, cestovného ruchu a spolupráce 
s podnikateľmi Martu Takáčovú, bytom Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 508/2009  
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10 a) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 2.2 OP  
          KaHR 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marta Mrázová útvar 
regionálneho rozvoja a Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Ján Čop – podal bližšie informácie k danému materiálu. Ako už spomínal v úvode 
zasadnutia, prebieha výberové konanie a 10. marca bude otváranie obálok s ponukami.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   predloženie žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok v rámci opatrenia 2.2. OP KaHR na realizáciu projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie 
verejného osvetlenia hlavného dopravného ťahu mesta Snina“, ktorý je realizovaný pre Mesto 
Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 509/2009  
 
 

 
10 b) Zabezpečenie realizácie projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie verejného  
          osvetlenia hlavného dopravného ťahu mesta Snina“  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marta Mrázová útvar 
regionálneho rozvoja a Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   zabezpečenie realizácie projektu 
„Rekonštrukcia a rozšírenie verejného osvetlenia hlavného dopravného ťahu mesta Snina“ po 
schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
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proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 510/2009  
 
 

 
10 c) Financovanie projektu „Rekonštrukcia a rozšírenie verejného osvetlenia  
          hlavného dopravného ťahu mesta Snina“  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Marta Mrázová útvar 
regionálneho rozvoja a Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   financovanie projektu „Rekonštrukcia 
a rozšírenie verejného osvetlenia hlavného dopravného ťahu mesta Snina“ vo výške 35,76 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. vo výške 139 154,95 € (t. j. 4 192 182,04 Sk).  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 511/2009  
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje zvolať mimoriadne zasadnutie dňa 19. 02. 2009.  
 
 

11. Bytový dom 2x12 b. j., blok A, blok B na Ul. 1. mája v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ú h l a s í  

1. s investičným zámerom, t. j. s realizáciou stavby Bytový dom 2 x 12 b. j., blok A, blok B Ul. 
1. mája v Snine,  

2. so spôsobom financovania  vyššie uvedenej stavby takto: 
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- 30 % oprávnených nákladov stavby t. j. 271 860 €  (8 190 054,36 Sk) z dotácie MVRR SR 
na obstaranie nájomných bytov,   

- 70 % oprávnených nákladov stavby t.j.  634 350 € (19 110 428,10 Sk) z úveru na obstaranie 
nájomných bytov zo Štátneho fondu rozvoja bývania  na dobu splatnosti 30 rokov pri 
úrokovej sadzbe 1%,  

- 70 % oprávnených nákladov stavby t. j.  38 870 € (1 170 997,62 Sk) z dotácie MVRR SR na 
obstaranie technickej infraštruktúry (verejný vodovod, verejná kanalizácia,  komunikácia 
a spevnené plochy),   

- dofinancovanie stavby z vlastných prostriedkov vo výške 119 650,47 € (3 604 590,04 Sk), 
3. s predložením žiadosti o úver  z prostriedkov Štátneho fondu rozvoja bývania a výškou 

úveru ako aj so záväzkom mesta vyčleňovať  finančné prostriedky v rozpočte mesta na   
zabezpečenie splácania poskytnutého úveru  počas celej doby jeho  splatnosti,   

4. s predložením žiadosti o dotáciu na obstaranie nájomných bytov bežného štandardu 
a technickej infraštruktúry z prostriedkov MV RR SR, 

5. so zabezpečením ručenia úveru zo ŠFRB  formou záložného práva na nehnuteľnosť – stavbu  
prevádzkovej budovy VPS s. č. 2202 a  ďalších  priľahlých stavieb vrátane pozemkov podľa 
znaleckého posudku č. 1/2009, vypracovaného Ing. Jozefom Galandom, Ul. B. Nemcovej 
2570, Snina v celkovej sume 834 000,00 € (25 125 084,- Sk),  

6. s nájomným charakterom  bytov  bežného  štandardu podľa Výnosu MV RR SR č. V-1/2006 
o poskytovaní dotácií na rozvoj bývania v znení neskorších predpisov po dobu najmenej 30 
rokov, ktorý sa zabezpečí záložnou zmluvou v prospech Ministerstva výstavby 
a regionálneho rozvoja,  

7. s prenájmom budúcich bytov nájomcom, ktorí spĺňajú podmienky uvedené vo Výnose MV 
RR SR č. V-1/2006 o poskytovaní  dotácií na rozvoj bývania v znení neskorších   predpisov.   

 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 9 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Michal 
Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 8 
poslancov  
(pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 512/2009  
 
 
 

12. Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie Revitalizácia areálu 
kúpalísk v RO Rybníky Snina od zastupiteľstva konaného dňa 04. 12. 2008  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o stave 
rozpracovanosti investičnej akcie Revitalizácia areálu kúpalísk v RO Rybníky Snina od 
zastupiteľstva konaného dňa 04. 12. 2008.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 (pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 513/2009  
 
 
 

13. Investičná akcia Prípojka tepla pre objekt Nemocnice Snina, s. r. o.  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Materiál stiahnutý z rokovania MsZ.  
 
 
 

14. Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme č. 1/VPS/2008 na nehnuteľný majetok  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje upraviť čiastku v tomto materiály alebo ho presunúť na 
mimoriadne zasadnutie MsZ. Za dozornú radu si dovolí povedať, že tento nájom je premrštený. 
Takýmto nájmom si vedome vytvárame stratu, pretože vieme, že na vstupnom toľko nevyberieme.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme č 1/VPS/2008  
na nehnuteľný majetok uzatvorenej medzi Mestom Snina a VPS Snina, s. r. o., Snina s účinnosťou 
od 01. 01. 2009. Dodatok č. 1 tvorí prílohu uznesenia.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Ján Čop,  Ing. Štefan Nevoľník – 2 poslanci  
proti: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec  
zdržal sa:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan 
Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. 
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Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav 
Suchý, Anton Vass – 14 poslancov   
 (pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
Mestské zastupiteľstvo k tomuto materiálu neprijalo žiadne uznesenie.  
 
 

15. Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme hnuteľných vecí  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Materiál stiahnutý z rokovania MsZ.  
 
 

16. Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredaný pozemok KNC 37/215 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zrušenie vecného bremena – predkupného 
práva k pozemku KNC 37/215 – zastavaná plocha vo výmere 200 m2, k. ú. Snina, zapísaného 
v časti C – Ťarchy na LV č. 6455, k. ú. Snina pod V – 719/02, zapísaného v prospech Mesta Snina 
v zmysle Kúpnej zmluvy č. 182/2002/PSM zo dňa 15. 03. 2002.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec  
(pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 514/2009  
 
 
 

17. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 2554/13 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj 
pozemku parc. č. KNC 2554/13 vo výmere 184 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, k. ú. Snina, 
pre Katarínu Galandovú, rod. Alušíkovú, r. č. 535803/254, bytom Snina, Vihorlatská 1412 za cenu 
180,57 € (5 440,- Sk), t. j. 100 m2 po 0,82 € (25,- Sk/m2) a 84 m2 po 1,16 € (35,- Sk/m2).  
     Cena je v súlade s VZN mesta Snina č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného 
a hnuteľného majetku.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 (pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 515/2009  
 
 
 

18. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 37/238  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
      Materiál stiahnutý z rokovania MsZ.  
 
 

19. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 1476/11 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Materiál stiahnutý z rokovania MsZ. 
 
      21. Rôzne 
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje prijať uznesenie tohto znenia: „Mestské zastupiteľstvo v Snine        
u k l a d á   Mestskému úradu v Snine realizovať nákup tovaru a služieb nad 1 659,70 € (50 000,- 
Sk) v roku 2009 formou elektronického verejného obstarávania a túto formu odporúča aj Nemocnici 
Snina, s. r. o., VPS Snina, s. r. o. ako aj školským subjektom, ktorých zriaďovateľom je mesto 
Snina.“ 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala návrh Ing. Čopa.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine realizovať nákup tovaru 
a služieb nad 1 659,70 € (50 000,- Sk) v roku 2009 formou elektronického verejného obstarávania 
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a túto formu odporúča aj Nemocnici Snina, s. r. o., VPS Snina, s. r. o. ako aj školským subjektom, 
ktorých zriaďovateľom je mesto Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 (pri hlasovaní nebola prítomná MUDr. Kostelníková) 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 516/2009  
 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – celý čas hovoríme o sociálnej situácii v meste. Pribúdajú nám 
bezdomovci. Touto cestou dáva výzvu pre mesto, aby sa zapodievali touto problematikou tým, že 
zriadime nejakú nocľaháreň – úloha,  
                                                   - mesto sa správa sociálne aj tým, že umožňuje malé obecné práce 
a zamestnáva takmer 150 ľudí. Prácu za týmito ľuďmi musí byť vidieť, preto prosí, aby boli sily 
viac sústredené na sídlisko I. a aby koordinátori viac dohliadali na prácu týchto občanov – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – súhlasí s vytvorením vhodných priestorov hlavne v zimnom období pre 
bezdomovcov mesta Snina.  
 
     Ing. Juraj Skrip – navrhuje prijať uznesenie tohto znenia: „Mestské zastupiteľstvo v Snine      
s c h v a ľ u j e   doplnok k uzneseniu MsZ v Snine č. 411/2008 zo dňa 08. 09. 2008 o príspevku na 
plaveckú gramotnosť pre predškolské zariadenia a základné školy v tomto znení:  
Za slovom „školy“ sa dopĺňajú slová „a osemročné gymnáziá“ s účinnosťou od 20. 02. 2009,   
u k l a d á   Mestskému úradu v Snine zapracovať tento návrh do najbližšej zmeny rozpočtu mesta 
Snina na rok 2009.“  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   doplnok k uzneseniu MsZ v Snine č. 411/2008 
zo dňa 08. 09. 2008 o príspevku na plaveckú gramotnosť pre predškolské zariadenia a základné 
školy v tomto znení:  
Za slovom „školy“ sa dopĺňajú slová „a osemročné gymnáziá“ s účinnosťou od 20. 02. 2009,   
u k l a d á   Mestskému úradu v Snine zapracovať tento návrh do najbližšej zmeny rozpočtu mesta 
Snina na rok 2009.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  –- 
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     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 517/2009  
 
 
     Ing. Jozef Savka – poslanci obdržali list od občana ohľadom vybudovania plavárne v našom 
meste. S týmto občanom je potrebné rokovať a výsledok rokovania poskytnúť poslancom na 
mimoriadnom zasadnutí MsZ – úloha.  
 
     Ing. MUDr. Kostelníková – je potrebné riešiť problém pri detských ambulanciách, kde je 
zakázaný vstup motorových vozidiel, ale sú tam ambulancie, kde vozia zdravotne ťažko 
postihnutých občanov, ktorých musia dopraviť autom. No ale mestský policajti týchto vodičov 
pokutujú.  

- mláka pre vstupom na pozemok detských ambulancií – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – policajti by nemali hneď pokutovať, ale upozorniť  vodiča, aby po 
vysadení pacienta preparkovali motorové vozidlo na parkovisko pri kostole – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – pri detských poliklinikách je potrebné vybudovať odstavné parkoviská a to 
pri blokoch, ktoré sú oproti – úloha.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – ďakuje, že svetelná križovatka pri Bille už funguje do 18.00 hod.  

                                 - v meste prebieha výstavba obchodného strediska a chce sa opýtať, či sa 
tam počíta aj s benzínovým čerpadlom. 

 
     Ing. Lýdia Gičová – súčasťou obchodného strediska nebude benzínová pumpa.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – OMV má najvyššie ceny benzínu na Slovensku. Preto odporúča rokovať 
s investorom o vybudovaní benzínového čerpadlo.  
 
     Ing. Ján Čop – s investorom sme už rokovali, ale zatiaľ s benzínovým čerpadlom nerátajú.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – treba upozorniť COOP Jednotu Vranov nad Topľou s praktikami 
pracovníčok obchodu COOP na Ul. Palárikovej, kde neoprávnene blokujú nezakúpený nákup a po 
upozornení peniaze vrátia, ale bez akéhokoľvek upozornenia – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – chce poďakovať za ľudí, ktorí používajú Hámorskú ulicu, pretože sa 
tam umiestnilo zrkadlo. V určitej časti sa osadila aj dopravná značka „Zákaz státia“. Išlo o veľmi 
kritický úsek cesty;   
                                             - včera v médiách zachytila správu týkajúcu sa novelizácie zákona 
o sociálnych podnikoch. Obce by mali dostať výnimočné postavenie. Pokiaľ bude možnosť, treba 
vytvoriť veľký silný sociálny podnik v rôznych oblastiach činnosti, pretože sa môže stať, že to bude 
najväčší  zamestnávateľ na území mesta.  
 
      Ing. Štefan Milovčík – uvažovali sme o tom, že do majetku mesta by sme zobrali objekt, ktorý 
nie je náročný na rekonštrukciu a bol by vhodný na sociálny podnik.  
 
     Ing. Jozef Savka – žiada o podanie správy o tom, ako ďaleko sú práce prepojením Ul. staničnej 
s prístupovou cestou, ktorá vedie z hlavnej ulice poza budovu bývalého okresného úradu – úloha.  
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20. Voľba hlavného kontrolóra  
 
     Ing. Štefan Milovčík - § 18 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov presne určuje spôsob voľby hlavného kontrolóra a keďže ubehlo 6 ročné volebné obdobie 
terajšieho hlavného kontrolóra, dnes pristúpime k voľbe hlavného kontrolóra na ďalšie volebné 
obdobie. Kandidátov na túto funkciu máme 11 a každý z nich bude mať 5 minút nato, aby sa 
prezentoval.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – voľba hlavného kontrolóra je vecou výlučne poslancov MsZ a poslanci 
k tomuto bodu nedostali okrem návrhu na uznesenie žiadny materiál. Takže poslanci nevedia ani to, 
kto sa prihlásil na funkciu hlavného kontrolóra. Ide o veľmi vážny akt a myslí si, že by si zaslúžili 
aspoň toľko úcty, aby dostali k tomuto materiálu aj inú informáciu – zoznam ľudí, ktorí sa o túto 
funkciu uchádzajú, krátky životopis a pod. Ide o veľmi vážnu funkciu a myslí si, že za 5 minút sa 
toho poslanci veľa nedozvedia. Osobne pozná 4 kandidátov, ostatných nepozná a tým pádom sú títo 
uchádzači znevýhodnení. Ide tu o podcenenie poslancov mestského zastupiteľstva.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala menný zoznam uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra. 
Voľba hlavného kontrolóra bude tajná, každý poslanec dostane hlasovací lístok, na ktorom 
zakrúžkuje poradové číslo kandidáta, ktorého volí. Prečítala uznesenie MsZ č. 477/2008 zo dňa    
04. 12. 2008 o spôsobe voľby hlavného kontrolóra.  
 
     S krátkym profesijným životopisom a predstavami a prioritami práce hlavného kontrolóra sa  
poslancom postupne predstavili títo uchádzači o funkciu hlavného kontrolóra:  

- JUDr. Ladislav Alušík, 
- Ing. Miroslav Demčák, 
- JUDr. Ján Ferko,  
- Ing. Štefan Haburaj, ktorý sa týmto oficiálne vzdal tejto kandidatúry na funkciu hlavného 

kontrolóra,  
- Mgr. Ján Chovanec,  
- Ing. Pavol Marinič, 
- PhDr. Marcela Pohlová,  
- Ing. Vladimír Simkulet, PhD.  

 
      Zvyšní 3 uchádzači o funkciu hlavného kontrolóra sa nemohli prezentovať, nakoľko sa 
nedostavili na zasadnutie MsZ.  
 
Výsledky tajného hlasovania voľby hlavného kontrolóra:  

- JUDr. Ladislav Alušík – 8 hlasov 
- Ing. Miroslav Demčák – 1 hlas 
- JUDr. Ján Ferko – 0 hlasov 
- Mgr. Ján Chovanec  - 0 hlasov 
- Mgr. Tomáš Kelly – 0 hlasov 
- Mgr. Bibiana Kičiková – 0 hlasov 
- Ing. Pavol Marinič – 8 hlasov 
- Ing. Matúš Petrík – 0 hlasov 
- PhDr. Marcela Pohlová  - 1 hlas 
- Ing. Vladimír Simkulet, PhD. – 0 hlasov 
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     Keďže ani jeden z uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra nemal nadpolovičnú väčšinu 
hlasov všetkých poslancov, do druhého kola postúpili títo kandidáti:  

- JUDr. Ladislav Alušík, 
- Ing. Pavol Marinič.  

  
Výsledky tajného hlasovania druhého kola voľby hlavného kontrolóra:  

- JUDr. Ladislav Alušík –  8 hlasov 
- Ing. Pavol Marinič –  10 hlasov 

 
     Mgr. Ľubov Reháková – na základe tajného hlasovania sa hlavným kontrolórom mesta Snina 
stáva Ing. Pavol Marinič.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a   v e d o m i e  výsledky volieb do funkcie 
hlavného kontrolóra mesta Snina, s c h v a ľ u j e   

- do funkcie hlavného kontrolóra Ing. Pavla Mariniča, nar. 26. 04. 1964, bytom Snina, Jána 
Bottu 168 s nástupom do pracovného pomeru ku dňu 01. 04. 2009,    

- plat hlavnému kontrolórovi mesta  v zmysle § 18c ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 7 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 518/2009  
           
 
K bodu 23) Záver  
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
           primátor                 prednostka 
 
Overovatelia: MUDr. Miroslav Suchý 
 
  Pavol Diňa  
 
 
Zapísala: Monika Dunajová  
 
Snina 06. 02. 2009  


	Ing. Ján Čop – podal bližšie informácie k danému materiálu. Ako už spomínal v úvode zasadnutia, prebieha výberové konanie a 10. marca bude otváranie obálok s ponukami.

